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KÖRKÉP 

BALÁSTYA. Az Életet az 
Éveknek Nyugdíjas Klubok 
Csongrád Megyei Egyesülete és a 
Nyugdíjasok Csongrád Megyei 
Képviselete október 20-án, az 
idősek világnapja alkalmából 
ünnepséget tart a 
rendezvényházban 9.30-tól. Az 
ünnepség után a Csongrád 
megyei nyugdíjasklubok amatőr 
együttesei lépnek fel. 

DOMASZÉK. Az önkormányzat 
szeptember végén írta ki a Bursa 
Hungarica felsőoktatási 
önkormányzati 
ösztöndíjpályázat 2008. évi 
pályázatait a felsőoktatásban 
már tanuló, illetve az ott tanulni 
kívánó fiatalok számára. A 
pályázati csomag átvehető a 
domaszéki teleházban, vagy 
letölthető a www.domaszek.hu 
honlapról. Benyújtási határidő 
október 31. 

FORRÁSKÚT. Hétfőn 16 órától a 
nyugdíjasklub várja tagjait a 
művelődési házban. 19 órától az 
Őszirózsa Népdalkör próbál, 
illetve a Fantasztikus négyes - az 
ezüst utazó című szinkronizált, 
amerikai filmet vetítik. 

MÓRAHALOM. Ma 19 órától a 
szegedi Pinceszínház művészei 
Moliére Férjek iskolája című 
darabját adják elő az Aranyszöm 
Rendezvényházban. 

RÖSZKE. Ma 9 órakor a Búcsú 
tér melletti játszótéren fákat 
ültetnek, szemetest, ivókutat, 
padokat építenek. Röszke Község 
Egészségvédő Egyesülete vár 
minden településen élőt, aki 
segíteni szeretne a fák 
ültetésében. Kérik, hogy aki tud, 
vigyen magával szerszámokat. 

SZEGED. A tavalyi tanévben 
három városban 53 iskola 154 
osztálya gyűjtötte az 
italos-kartonokat. A gyerekek 
több mint 13 tonna 
csomagolóanyagot gyűjtöttek 
össze. A legsikeresebb iskola a 
Kübekházi Altalános Iskola 
bizonyult, ők gyűjtötték a 
legtöbb kartont. Az osztályok 
közötti versenyt az Alsóvárosi 
Általános Iskola 1. b. osztálya 
nyerte, az óvodák közül pedig a 
Negyvennyolcas utcai óvoda volt 
a legeredményesebb. A 
környezetvédelmi akciót a 
Szegedi Környezetgazdálkodási 
Kht. ebben a tanévben is 
megszervezi. Az iskolák már 
megkapták a felkérő leveleket, a 
szervezők pedig várják a 
jelentkezéseket. Az 
eredményesen gyűjtő iskolák 
jutalmat kapnak. 

ÜLLES. Az alkotóház mai 
programja a batikolás lesz. A 
foglalkozás 15-től 18 óráig tart, 
melyre a szervezők minden 
érdeklődőt várnak. Az alkotóház 
október 20-21-én a 
mezőgazdasági napok 
rendezvényeként 
dísztökkiállítást szervez. 
Jelentkezni az alkotóházi 
foglalkozások alkalmával lehet. 
A kiállítás három legérdekesebb 
termését díjazzák. 

ZSOMBÓ. Egészséghetet 
rendeznek hétfőtől a 
településen. Lesznek 
s z ű r ő v i z s g á l a t o k -
fül-orr-gégészet, ortopédiai 
s z a k v i z s g á l a t , a l l e rg iaszűrés , 
teljes körű ingyenes 
hallásvizsgálat, urológiai 
rákszűrés, zöldhályogszűrés, 
arteriográfia, vagyis az erek 
rugalmasságának mérése. 
Minden reggel ingyenes 
koleszterin -és vércukormérés, 
vérnyomásmérés, 
testsúlymérés, 
haskörfogatmérés, 
életmód-tanácsadás a felnőtt 
háziorvosi rendelőben. Hétfőtől 
csütörtökig ceragem 
termomasszázs-kezelést 
tartanak térítésmentesen a 
művelődési házban. A 
szűrővizsgálatokat a településen 
élőknek szervezik, de az 
előadásokra másokat is várnak. 

A választók pozitívan értékelik képviselőik eddigi munkáját 

Mérlegen a politikusi teljesítmény 
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Tegnap nyitott a szegedi korcsolyapálya - Az első napon a diákok voltak a legtöbben HÍREK 
BALESETET 
SZIMULÁLTAK 
A Rotaract Club Szeged a 
hagyományokhoz hűen idén is 
megrendezte azt a baleseti 
szimulációs előadást, amelyen 
a 11-12. osztályos 
középiskolások figyelmét 
hívták fel az ittas, drogos, 
felelőtlen vezetés veszélyeire. 
Egy balesetet modelleztek 
tegnap az SZVSE-pályán, a 
mentés ugyanúgy 
tör tént , m i n t egy éles 
helyzetben. 

NÉPRAJZOS 
KONFERENCIA 
Bellon Tiborra emlékeznek a 
szegedi néprajzosok az ötödik 
találkozójukon. A néprajzi és 
kulturál is antropológiai 
tanszéken ma délelőtt 10 
órakor Paládi-Kovács Attila 
akadémikus emléktáblá t avat, 
majd a bölcsészkari 
konferencia teremben 
előadások kezdődnek. A 
szünetben fél 2-kor az ülés 
résztvevői megkoszorúzzák a 
D ó m téren Bálint Sándor 
szobrát. 

ÁSOTTHALMI 
HATÁRSÉRTŐK 
Ásot tha lom közelében fogtak 
el t izenhét határsér tőt a 
szegedi határőrök tegnap 
virradóra. A szerb 
ál lampolgároknál nem volt 
útlevél. A kilenc férfit, négy 
nőt és gyermeket a szegedi 
határrendészet i 
kirendeltségen hal lgat ták ki. 

Szembesítet tünk négy szegedi képvise-
lőt az önkormányzati választáson elért 
sikerük után lapunknak tett nyilatko-
zataikkal. Akkor a következő négy év 
terveiről kérdeztük őket. Most arra vol-
tunk kíváncsiak: megvalósult-e elkép-
zeléseik negyedrésze? A választópolgá-
rokkal is beszélgettünk. 

Nagymihály Károlyt az alsóvárosi Szent-
mihályi utcában kérdeztük Virág András-
ról és elmúlt évi teljesítményéről. - Virág 
virágot szokott osztani, és egy hónapja le-
aszfaltoztatta az utcánkat - mondta a 
nyugdíjas férfi, mégis csak négyes osztály-
zatot adott a képviselőnek. - Az aszfalt 
szélén továbbra is föld van. Az esővíz foly-
ton odacsorog, és minden sáros lesz - elé-
gedetlenkedett. 

Virág András 
(SZDSZ): -Az ut-
cák aszfaltozását 
tekintve eléggé jól 
állunk. Az ígért 
hét utca közül ket-
tőé már elkészült 
- közölte a 14-es 
számú körzet kép-
viselője. A na-

gyobb beruházásokat - például az alsó-
városi iskola udvarának felújítása, a Bal-
lagi-tó sor rehabilitációja, a hattyasi köz-
úti-vasúti átjáró átépítése - pályázati 
pénzből fogjuk finanszírozni, mind elké-
szül a ciklus végéig. Az ember soha nem 
lehet elégedett. A munkámat 2010-ben 
értékelik a választók. Szégyenkezni ed-
dig nincs okom. 

Makkosházon egy kutyát sétáltató férfi-
val, és egy panelház előtt cigarettázó nővel 
tetettük mérlegre Kenderesi-Szabó Mihály 
teljesítményét. Mária mutatta: a Lomnici 
utca mögött új játszótér épült - valójában 
még az előző ciklusban. A képviselő vá-
lasztási programjával nem volt tisztában. 
Megemlítettük, Kenderesi ígért kutyafut-
tatót, valamint a Lomnici utcai garázssor 
folytatását. Előbbi a nő szerint hiányzik, 
utóbbit viszont nem sietteti: fél, hogy 
zöldterületek vesznének el. István azt 
mondta, pozitívan ítéli meg Kendere-
si-Szabó eddigi ténykedését. Mindkét 
megkérdezett négyest adott a képviselő-
nek. 

Kenderesi-Szabó Mihály (MSZP): -
Nem vagyok elégedett az első éves teljesít-
ményemmel - értékelte önmagát a politi-
kus. Már előző ciklusában ígérte a Mak-
kosházi körút-Ortutay utca sarkán levő 
buszmegálló befedését: a mai napig nem 
készült el. - Talán nem tudtam olyan ha-

Lógtak, csak hogy csúszhassanak 

Zsoltné Kender Tünde gyermekével játszik a tápéi Zsukov téren. Élelmiszerboltot ígért nekik a képviselő Fotó: Frank Yvette 

ÁRAK 
g | A felnőttek idén 650 forintért kor-
^ 1 csolyázhatnak a városi műjégpá-

lyán. A kedvezményes belépőért 
600 forintot kell fizetni a négy és 
tizennégy év közötti gyerekeknek, 
a diákoknak, valamint a nyugdíja-
soknak. 

tötték a napot a pályán, hiszen 
tegnap nem volt náluk tanítás. -
A tanárok továbbképzésen van-
nak. Egyébként a sulival is kijá-
runk korizni, de a nulladik órá-
ban. Az nem olyan jó, mert ko-
rán kell kelni - magyarázta Mé-
száros Rita, aki osztálytársaival 
t ö l t ö t t e a n a p o t a jégpályán. Kiss 
Attila szerint „nagy mázli", hogy 
éppen ma nincs tanítás az iskolá-
ban, hiszen így ők avathatják fel 
a jeget. Győrfi Benedek pedig el-
mesélte, hogy tavaly az egyik 
osztálytársa átment az ujján kor-
csolyával, de még ez a baleset 
sem tántorította el attól, hogy 
idén újra kijöjjön. 

- Az első napon a vártnál több 
vendégünk volt. Mint eddig min-
den szezonban, idén is a jégdisz-
kó lehet a legkedveltebb prog-
ram. Ilyenkor este héttől tíz óráig 
van nyitva a pálya - tudtuk meg 
Hódi Tamástól, a városi műjég-
pálya üzemeltetőjétől. 

B. B. A. 

I ^ j ^ f ^ i További fotók a témáról: 
vvww. foto.dcimagyar.hu 

tásosan lobbizni, 
hogy pénzt adjanak 
rá - morfondírozott 
Kenderesi, akinek 
terveiben polgárőr-
csapat felállítása is 
szerepelt. - Nagy 
volt a lelkesedés, 
de hamar lemor-
zsolódtak a jelent-

kezők - tudatta. Három hónapja megala-
kította a Dél-magyarország Esélyegyenlő-
ségért Szövetséget: így akar pályázni kü-
lönböző forrásokra. 

A 8. számú választókerületben, az új-
szegedi Hargitai utcán tudakoltuk két ott 
lakótól: hogyan látják Farkasné Pocsai 
Blanka eddigi képviselőségét? Osztályoz-
ni nem akartak. Altalánosságban inkább 
pozitív a véleményük a képviselőről. - Fe-
dett buszmegállókat építtetett az utcában, 
s megcsináltatta a járdát is. Az orvosi ren-
delő azonban nagyon hiányzik a környék-
ről: legközelebb a sportcsarnoknál van a 
MÁV-rendelő, illetve a Bérkert utcai -
mondták. 

Farkasné Pocsai Blanka (Fidesz): -

Minden kört meg-
futottam az önkor-
mányzatban, hogy 
minél több pénzt 
kaphasson a körze-
tem. A Hargiai ut-
cai ABC mellett a 
kereskedelmi terü-
letnek kijelölt öve-
zet egy része már 

elkelt, ötéves beépítési kötelezettséggel. 
Ragaszkodni fogok ahhoz, hogy az új tu-
lajdonos az ott épülő szolgáltatóházban 
rendelőt is alakíttasson ki - mondta. Véle-
ménye szerint többi választási ígérete is 
jól alakul: a Gulácsi parkban idén 150 fát 
ültetnék, tavasszal pedig egy füves focipá-
lya terve készülhet el ugyanitt. A Vízto-
rony tér rendezésének ügye is a környe-
zetgazdálkodási kht. előtt van. 

Tápé két szélén érdeklődtünk a tavaly 
közgyűlésbe jutott Juhász Gyuláról. Zsolt-
né Kender Tündével a Zsukov téri játszó-
téren beszélgettünk, aki a képviselő tény-
kedéséhez a Búcsú téren meghiúsított te-
lefontorony-építést társította. Emléke-
zett: a Zsukov tér környékére élelmiszer-

boltot ígért Juhász. Az Ostrom utcában 
Miklós Mihályné elmondta, az asszonyok 
gyakran beszélgetnek egymás között: ezt 
is, azt is megcsinálta már a képviselő. 
Osztályzatot ők sem adtak, mondván, el-
lenzékben biztos nehezebb. 

Juhász Gyula 
(KDNP): - Azok-
ból a tervekből, 
amiket tavaly ki-
tűztem magam elé, 
nem sok minden 
valósult meg. 
Többnyire az elő-
döm által elvarrat-
lan szálakat fejez-

tem be. A Zsukov tér környéki bolttal 
kapcsolatban már tárgyaltam a tulajdono-
si bizottsággal, keressük a lehetőséget a 
Halas utcai közterület használatbavételé-
re. Egy kicsit személyes sikeremnek is ér-
zem, hogy a Búcsú téren nem lesz anten-
natorony. A csatornázásban nem voltunk 
ilyen jók: a kivitelezők nem úgy állították 
helyre az utakat, ahogy arról a szakirodák 
előtt is nyilatkoztak. 

KISS GÁBOR GERGŐ 

Sok diák lógott az iskolából, csak azért, hogy az elsők között kor-
csolyázhasson a szegedi műjégpályán. Az idei szezon nyitó nap-
ján tegnap, több vendég jött el, min t amennyire számítot tak. 

Bandában vagy egyedül, kézen 
fogva és magányosan siklottak 
az emberek a szegedi korcsolya-
pálya tegnapi nyitó napján. Ha-
bár a levegő kint még enyhe volt, 
néhány kör után bent sem fáztak 
a fiatalok, akik a hosszú szünet 
után alig várták, hogy ismét kor-
csolyázhassanak. 

- Csúszik a jég - foglalta össze 

tömören Kocsis Tamás, miért sze-
ret a koripályára járni. Barátja, 
Rácz Gábor bőbeszédűbb volt. A 
középiskolás fiú évek óta jégtán-
col. - Négy éve járok rendszeresen 
korcsolyázni, a párommal verse-
nyeken is indulunk. Nyáron saj-
nos megsérültem, ezért nem tud-
tam elmenni az edzőtáborba. Ne-
kem a jég lételemem, még a hat-

száz forintos belépő sem tart visz-
sza attól, hogy csütörtöktől vasár-
napig itt legyek. A jégdiszkó a ked-
vencem, olyankor viszont annyira 
sokan vannak, hogy meg se lehet 
mozdulni - mondta. 

Néhány fiú elárulta, lógnak a 
suliból, csak hogy korcsolyázhas-
sanak. Volt, akinek napját az 
anyukája igazolta, másokat az or-
vos írt ki, mégsem otthon pihen-
tek... 

A Ságvári Endre általános isko-
la nyolcadikosai „legálisan" töl-

Az iskolások örömmel vették birtokukba a műjégpályát Fotó: Miskclczi Róbert 
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